
 

Aan: 
de heer Ch.C. de Haas 
 
(i.a.a. de overige statenleden) 
 
 

   
 
 
 
 
Assen, 30 juni 2004 
Ons kenmerk 27/6.6/2004006095 
Onderwerp: Beantwoording nadere schriftelijke vragen ex artikel 41 van het  
Reglement van orde betreffende muskusrattenbestrijding  
 
 
 
Geachte heer De Haas, 
 
In uw brief van 7 juni 2004 stelt u nadere vragen met betrekking tot de muskusratten-
bestrijding. 
De door u gestelde vragen beantwoorden wij als volgt. 
 
Vraag 1 
De min vangsten, die u weergeeft in het voorjaar van 2004 in verhouding tot de voor-
jaarsvangsten van 2003 is een gevolg van het extreem koude voorjaar, dat tot gevolg 
had dat veel minder muskusratten uit hun territoria vertrokken.  
Naar onze informatie zullen deze min vangsten hierdoor in de loop van de zomer en 
de najaarstrek genivelleerd worden. 
Wij rechtvaardigen onze ongerustheid uit deze feiten en verzoeken u deze situatie 
nader te onderzoeken. 
 

Antwoord 
De door u geschetste situatie, waarin wij ons niet herkennen, is voor ons 
geen aanleiding tot nader onderzoek. 
De vangstresultaten in onze provincie waren van 1996 tot en met 2003 
als volgt: 9.879, 7.284, 5.623, 7.327, 7.615, 7.433, 10.190 en 12.876.  
Het lage aantal gevangen muskusratten in 1998 is veroorzaakt door 
langdurige ziekte van vangers en de wateroverlast. Na de delegatie op 
1 september 2002 is de bestrijding weer volledig opgepakt, waardoor 
eind 2002 en in 2003 veel muskusratten gevangen zijn. In 2004 wordt de 
vacatureruimte, ontstaan door gehele of gedeeltelijke gebruikmaking van 
de senioren- of FPU-regeling, ingevuld. 
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Vraag 2 
Het voorkomen van muskusratten, ten tijde van de trekperioden, in steden en dorpen 
is uit ervaring gebleken, dat deze toenemen als in de omliggende gebieden, van deze 
steden en dorpen, de populatiedichtheid van de muskusratten toeneemt.  
Ons is inmiddels ter ore gekomen, dat er meer bestrijders worden ingezet rond 
Hoogeveen en Meppel.  
Wij vinden dit in tegenstrijd met het antwoord dat u ons hierop hebt gegeven. 
Wilt u ons hier nader over informeren? 
 

Antwoord 
In de door u genoemde gebieden worden tijdelijk extra bestrijders uit  
andere gebieden ingezet om daar de populatie omlaag te brengen naar 
een bestrijdbaar niveau. Dit in overeenstemming met de bestrijdings-
strategie in het bestrijdingsgebied Drenthe-Overijssel. 

 
 
Vraag 3 
Met klem vragen wij u grote aandacht aan de genoemde onderwerpen te besteden, 
omdat wij ons niet kunnen onttrekken aan het gevoel en de indruk, dat bij de uitge-
plaatste provinciale mensen veel frustraties zijn ontstaan, die de vangsten, waar het 
uiteindelijk toch om gaat negatief beïnvloeden. 
Daarbij komt, dat indien het bestand van de muskusratten blijft toenemen, de kosten 
van de bestrijding ook weer zullen stijgen. Dat zult u toch met de OPD eens zijn. 
 

Antwoord 
De afspraak is dat na twee jaar de totale organisatie van de muskus-
rattenbestrijding zal worden geëvalueerd. Gericht op behoud van de  
kwaliteit van de bestrijding. 

 
Met het vorenstaande hopen wij u voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
Hoogachtend, 
 
gedeputeerde staten van Drenthe, 
 
 
 
 
 , secretaris , voorzitter 
 
 
jh/coll.  
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